



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA KERJA

Kementerian atau Jabatan:

**Jabatan Ketua Pengarah Tanah dan Galian Persekutuan
Kementerian Tenga dan Sumber Asli
Bahagian Khidmat Pengurusan
Aras 1, Podium 1, Wisma Sumber Asli
No.25 Persiaran Perdana, Presint 4
62574 WP PUTRAJAYA**

1. Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di Negeri Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur/ Wilayah Persekutuan Putrajaya/ Selangor serta berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)/ Sijil Pengakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK)/ Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) serta Sijil Taraf Bumiputera (STB) dalam Gred dan Kategori yang berkaitan yang masih dalam tempoh sahlaku dibenarkan membuat tawaran bagi perkhidmatan berikut:

Tajuk Dan No. Sebut Harga	Pecahan Pengkhususan	Tarikh Iklan	Tarikh Lawatan Tapak	Tarikh Tutup Sebut harga
Kerja-Kerja Naik Taraf Dan Penyelenggaraan Kaunter Khidmat Pelanggan, Ruang Pejabat Dan Tandas Di Jabatan Ketua Pengarah Tanah Dan Galian Persekutuan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur (JKPTG SH K 13/2021)	Gred G1 Kategori CE (Kejuruteraan Awam) atau ME (Kejuruteraan Mekanikal& Elektrikal) Pengkhususan CE21 (Pembinaan Kejuruteraan Awam)	17 September 2021 (Jumaat)	21 September 2021 (Selasa) Jam 10.00 pagi di Bilik Mesyuarat Angsana JKPTG WPKL Tingkat 2, Wisma JUPEM Jalan Sultan Yahya Petra 54000 Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur	28 September 2021 (Selasa) jam 12.00 Tengahari

2. Pihak kontraktor perlu berurusan dengan Pegawai Penyelaras Tapak/ Urus Setia Perolehan untuk hadir lawatan tapak dan mengambil mengambil Borang Tawaran/ Perincian Sebut Harga. Hanya kontraktor yang mempunyai kelayakan di **Para 1** dan hadir kelawatan tapak sahaja yang boleh menyertai sebut harga ini.
3. Tawaran sebut harga boleh dibuat dengan menggunakan Borang Sebut Harga yang boleh diperolehi semasa lawatan tapak diadakan seperti di **Para 1**. Pihak kontraktor perlu membawa Sesalinan Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)/ Sijil Pengakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK)/ Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) serta Sijil Taraf Bumiputera (STB) (Jika berkaitan) dalam Gred dan Kategori yang berkaitan dan Cop Syarikat semasa lawatan tapak diadakan. Tawaran Sebut harga ini adalah sah bagi tempoh 90 hari.
4. Sebarang pertanyaan sila hubungi Pegawai Penyelaras Tapak, Puan Ros Afidah Binti Ismail di talian 03- 2610 2116 atau e-mel afidah@jkptg.gov.my dan Urus Setia Perolehan Puan Fatimah Nor Binti Zulkefli di talian 03-88712896 atau e-mel fatimah.nor@jkptg.gov.my.

5. Semua tawaran dengan maklumat yang lengkap hendaklah menggunakan sampul surat berlakri dan di tanda **No. Sebut harga JKPTG SH K 13/2021** dan dihantar melalui pos atau dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga di alamat:-

**Jabatan Ketua Pengarah Tanah dan Galian Persekutuan
(Bahagian Khidmat Pengurusan)
Kementerian Air, Tanah dan Sumber Asli
Aras 1, Podium 1, Wisma Sumber Asli
No.25 Persiaran Perdana, Presint 4
62574 WP PUTRAJAYA
(u.p. Unit Perolehan)**

6. Sebut harga yang diterima lewat tidak akan dipertimbangkan.



(DATO' AHMAD ZAHARIN BIN MOHD SAAD)
Ketua Pengarah Tanah dan Galian Persekutuan

Alamat: Jabatan Ketua Pengarah Tanah dan Galian Persekutuan,
Kementerian Air, Tanah dan Sumber Asli, Aras 3 Podium 1,
Wisma Sumber Asli, No.25 Persiaran Perdana, Presint 4,
62574 WP PUTRAJAYA.

Tarikh: 15 September 2021

Cop:

